
一、重要信息
请在使用本产品之前仔细阅读所有说明并妥善保管。
因为不遵守说明而造成的损坏不在保修范围内。

安全
★小心触电或发生火灾

切勿将本产品和附件放置在靠近明火或其他热源的地方,包括
阳光直射处。在雷电天气之前,应将本产品关机。

★小心短路或起火!

在将本产品连接到电源插座.上之前,请确保电源、
电压与产品背面或底部印刷的电压值相匹配.
如果电压不同,切勿将本产品连接到电源插座上。
本产品采用可回收利用的高性能材料和组件制造而成。
切勿将本产品与其他生活垃圾一起处理。请了解当地
关于分类收集电子、电气产品及电池的规定。
正确弃置这些产品有助于避免对环境和人体健康造成潜在的负面影响。
本产品所含的电池不能与一般的生活垃圾一同弃置.
请自行了解当地关于分类收集电池的规定。
正确弃置电池有助于避免对环境和人类健康造成潜在的负面影响。

二、包装清单
DF-K10B蓝牙音箱X1
使用说明书和三包凭证X1
USB充电线X1

①电源键
长按开机、关机.
短按切换灯光

②上一曲
短按上一曲

③启动键
短按
蓝牙模式:暂停/播放 
长按
蓝牙模式:断开蓝牙

④下一曲
短按下一曲.

⑤模式健
短按切换模式(从左到右: BT、AUX、TF )
长按TWS模式

⑥音量调节旋钮
左旋音量- 
右旋音量+

逆时针旋转减小音量
顺时针旋转增加音量

1、按“电源键”3秒开机
2、确认“BT”指示灯是在闪烁，处于待连接状态
3、打开手机蓝牙，寻找“DF-K10B”并进行连接
4、连接后“BT”指示灯将不再闪烁，而是长亮

1、按“电源键”3秒，给2台DF-K10B开机。
2、确认2台“DF-K10B”并没有连接其它任何蓝牙设备
3、给其中1台“DF-K10B”长按“模式键”3秒，切换到TWS模式。
      此时，“BT”和“TWS”指示灯都在闪烁。
4、另外一台“DF-K10B”处于蓝牙模式。
5、等待2台设备自动匹配连接。
6、待2台“DF-K10B”TWS连接成功后，打开手机蓝牙，
      搜索“DF-K10B”进行蓝牙连接。

设备1的“BT”和“TWS”指示灯在闪烁

设备2的“BT”指示灯在闪烁

TWS匹配成功后，两台设备的指示灯都会长亮。

1、开机
2、将TF卡插入。设备将会自动进入TF播放模式。

注意：
如果“BT”指示灯并不在闪烁，说明设备已经连接了其他蓝牙设备。
此时，可以长按“启动键”取消已经连接的蓝牙设备，以用于连接其
他蓝牙设备

1、按“电源键”3秒开机
2、按一下“电源键”进行更换灯光模式

AUX输入端口

TF 输入端口 TF卡

连接3.5mm端口 连接输出设备

输入端口 连接输出端口 连接能够稳定地供给
电源的USB端口

三.正面功能操作--(功能键) 三.背面功能操作--(功能键) 五、故障处理方法 产品三包凭证回执

四、使用方法
音量调节方法

TWS使用
1.长按电源键关闭电源 请不要在开机的情况下充电
2.在输入端口插入附带的USB充电线，连接您手头的USB适配器或电
    脑的USB端口附带的充电线，把它另一边插入机器的输入端口。充
    电过程中充电显示灯会亮红灯，充电完毕后熄灭。

下表包含常见问题及解决方法,请仔细阅读。 产品 保修承诺

充电的方法

TF使用

1、开机
2、将配套的3.5mm音频线一端插入“DF-K10B”的AUX孔，
      另一端插入另外的一个设备。

AUX使用

蓝牙连接方法

灯光变换

四、规格表

DF-K10B
户外蓝牙音箱

使用说明书

说明书有产品使用方法和重要注意事项
请仔细查看并保管

模式指示灯②① ③ ④ ⑤

①复位孔
②USB插口:充电
③充电指示灯

④TF卡插口
⑤AUX线插口

②① ③ ④ ⑤

⑥

型号 DF-K10B

问题

请确保所有线缆都已正确连接;请更换其他音频线缆;
请确保音频线外接的设备端输出本身没有杂音。

请确保适配器喝主机正确连接;若无法充电,
请检查电源适配器的电压和电流是否满足需求。

检查设备是否处于配对状态(蓝牙配对按键快速闪烁)
若不是请按蓝牙配对按键切换;
重新开机后再次进行蓝牙配对。

请检查音频连接线是否正确连接到位。

确保主机与蓝牙设备的连接距离在10米以内请确保主
机与蓝牙设备之间没有障碍物阻碍,或者尝试更换另
一个蓝牙设备进行播放。

扬声器驱动单元
频响范围

音频功率放大器
失真率

蓝牙距离
播放模式
充电输入
电池规格
产品尺寸
蓝牙版本

3”*2
25 - 16khz

20W X 2
THD < 1.0%

10M
BT/ AUX/TF/TWS

DC 5V=2A
10000mAh 聚合物电池

265*118*259 mm
V5.0

扬声器无声音 尝试调大音量;请选择正确的音频输入通道;
请确保所有的线缆均正确连接;

扬声器有杂音

不通电或不充电

蓝牙配对不成功

音频输入模式无声音

蓝牙模式声音断续

解决方法
主机12个月保修DF-K10B系列产品

一、本公司郑重承诺,我司DF-K10B系列产品的三包服务期限自购买
        之日起生效,日期以正式购机凭证填写日期为准,请您妥善保管购
        机凭证及保修卡。

二、三包服务只限于在正常使用情况，由于产品本身质量问题引起的
        非人为损坏的故障,凭购机凭证及保修卡按照以下三包规定享受三
        包服务。

三、凡在我司或经销商处购买的该产品,在有效的三包期内,我司提供
        该产品的正常保修服务。如有问题请在相应的时间内与我司客户
        服务中心联系。

四、以下情况不在三包范围内:
  ( 1 )超过3包有效期内
  ( 2 )涂改三包凭证,序列号与产品本身号码不符及产品无序列号
  ( 3 )因未按使用说明书操作,或安装错误引发的损坏
  ( 4 )无有效三包凭证及有效发票的
         (能证明该产品在三包有效期内的除外)
  ( 5 )人为引起的损坏
  ( 6 )因不可抗力造成的损坏
  ( 7 )经非我司授权服务人员修理、改动、改装或拆卸,防拆贴损坏
  ( 8 )在恶化的条件(如油烟、热、尘、液体等)下使用产生的故障
  ( 9 )易损件的更换

五、该产品实行全国联保,凡在我司各地服务中心均可获得相关服务。

六、该内容如有变动,恕不另行通知。

七、本三包凭证所有内容解释权归我司所有。

按开机键3秒 BT只是灯在闪烁，待连接状态 连接后不再闪烁

BT TWS AUX TF BT TWS AUX TF BT TWS AUX TF

BT TWS AUX TF

BT TWS AUX TF

- 1- - 2- - 3- - 4- - 5- - 6- - 7-

一、Important information
Please read all instructions carefully and keep them properly before.
Damage caused by non-compliance with the instructions is not 
covered by the warranty.

Safety
★Be careful of electric shock or fire

Do not place this product and accessories near open flames or other 
heat sources, including direct sunlight. This product should be turned 
off before thunder and lightning.

★Beware of short circuit or fire!

Before connecting this product to the power outlet, make sure that the 
power supply and voltage match the voltage value printed on the back 
or bottom of the product.
If the voltage is different, do not connect this product to the power outlet.
This product is made of recyclable high-performance materials and 
components.
Do not dispose of this product with other domestic garbage. Please know 
the local regulations on the classified collection of electronic and electrical 
products and batteries.
Proper disposal of these products helps to avoid potential negative impacts 
on the environment and human health.
Batteries contained in this product cannot be disposed of together with 
domestic garbage.
Please find out the local regulations on battery collection by classification.
Proper disposal of batteries can help avoid potential negative impacts on t
he environment and human health.

二、Packing list
DF-K10B Bluetooth Speaker  X1
Operating Manual and Three Guarantees Certificate  X1
USB Charging Cable  X1

①Power key
Press and hold to power on/off.
Press shortly to switch lighting effect

②Last song
Press shortly for the last song

③Power on
Press shortly
Bluetooth Mode: Pause/Play
Press and hold
Bluetooth mode: Disconnect 
Bluetooth matching state

④Next song
Press shortly for next song.

⑤Mode key
Press shortly to switch mode 
(Left to Right: BT, AUX, TF)
Press and hold to enter TWS mode

⑥Adjust the volume knob
Rotate the volume to the left-
Rotate volume to the right +

Rotate counterclockwise to reduce the volume
Rotate clockwise to increase the volume

1. Press the "Power key" for 3 seconds to start up
2. Confirm whether the "BT" indicator light is flashing and in the s
     tate to be connected
3. Turn on the Bluetooth of the mobile phone, find "DF-K10B" and connect
4. After connection, the "BT" indicator light will no longer flash, but will be 
     on for a long time

1. Press the "Power Key" for 3 seconds to start up two sets of "DF-K10B".
2. Confirm that the two "DF-K10B" are not connected to any other 
     Bluetooth devices
3. One of the "DF-K10B" presses the "Mode key" for 3 seconds to switch
     to TWS mode. At this time, the "BT" indicator light and the "TWS"
     indicator light are flashing.
4. The other "DF-K10B" remains in "BT" mode and is not connected to 
     any other Bluetooth devices.
5. Wait for two devices to match and connect automatically.
6. After the two "DF-K10B" TWS are successfully connected, turn on the 
Bluetooth of the mobile phone and find "DF-K10B" for Bluetooth 
connection

The "BT" and "TWS" indicator lights of Device 1 are flashing

The "BT" indicator of device 2 is flashing

After TWS matching is successful, the indicator lights of both devices 
will light up.

1.Press and hold the "Power key" for 3 seconds to start up
2.Insert the TF card. The device will automatically enter TF playback mode.

Note:
If the "BT" indicator is not flashing, it means that the device has been 
connected to another Bluetooth device. At this time, you can press and 
hold the "Power" to cancel the connected Bluetooth device for 
connecting other Bluetooth devices.

1. Press and hold the "Power key" for 3 seconds to start up
2. Press the "Power key" to change the lighting mode

TF card input port TF card

Input port Connect the output port Connect a USB port that can 
provide power stably

①Reset hole
②USB Socket: Charging
③Charging indicator

④TF card socket
⑤AUX line socket

三.Front function operation-
(function key)

三.Back Function Operation-
(Function Key)

五、Fault Handling Method Receipt of Three Guarantees 
Certificate of Products

四、Usage
Volume adjustment method

TWS
1. Press and hold the "Power key" to turn off the power. Please do not 
    charge when starting up
2. Plug in the attached USB charging cable on the input port, connect 
your USB adapter or the charging cable attached to the USB port of 
your computer, and plug the other side of it into the input port of the 
machine. During the charging process, the charging display lamp will 
turn on a red light and go out after charging.

The following table contains common problems and solutions. 
Please read it carefully. Products Warranty commitment

Charging Method

TF usage

1. Press and hold the "Power key" for 3 seconds to start up
2. Insert one end of the matching 3.5 mm audio cable into the AUX 
     hole of "DF-K10B" and another device at the other end.

AUX use

Bluetooth Connection Method

Light Changed

四、Specification List

DF-K10B
Outdoor bluetooth speaker

User Manual

The Operating Manual includes the use method 
and important matters needing attention

Please check and keep it carefully

Mode indicator
②① ③ ④ ⑤ ②① ③ ④ ⑤⑥

Model No DF-K10B

Problem

cables are connected correctly; 
Please replace other audio cables;
Please make sure that there is no noise in 
the output of the device outside the audio cable

Please make sure that the adapter drinks the 
host correctly; If it cannot be charged, please 
check whether the voltage and current of the 
power adapter meet the demand.

Check whether the device is in pairing state 
(Bluetooth pairing button flashes quickly). If not, 
please press Bluetooth pairing button to switch; 
Bluetooth pairing again after rebooting

Please check that the audio cable is properly 
connected in place.

Make sure that the connection distance between 
the host and the Bluetooth device is within 10 
meters. Please make sure that there are no 
obstacles between the host and the Bluetooth 
device, or try to replace another Bluetooth device 
for playback

Speaker drive unit
Frequency response range

Audio power amplifier
Distortion rate

Bluetooth distance
Playback Mode
Charging input

Battery specification
Product size

Bluetooth version

3”*2
25 - 16khz

20W X 2
THD < 1.0%

10M
BT/ AUX/TF/TWS

DC 5V=2A
10000mAh  lithium battery

265*118*259 mm
V5.0

The speaker has 
no sound

Try to turn up the volume; Please select the 
correct audio input channel; Please ensure 
that all cables are connected correctly

There is a noise 
in the speaker

No electricity 
or charge

Bluetooth pairing 
unsuccessful

Audio input mode 
no sound

Bluetooth mode 
sound intermittent

Solution
12-month warranty 

for mainframeDF-K10B Series Products

1. Our company solemnly promises that the three-guarantee service period of 
our DF-K10B series products will take effect from the date of purchase, and the 
date of filling in the official purchase voucher shall prevail. Please keep the 
purchase voucher and warranty card properly.

2. Three guarantees service is limited to normal use, due to the quality problems 
of the products caused by non-man-made damage failure, with the purchase 
certificate and warranty card in accordance with the following three guarantees
 to enjoy three guarantees service.

3. For the products purchased by our company or distributors, our company will 
provide the normal warranty service for the products within the effective 
three-guarantee period. If you have any questions, please contact our customer 
service center within the corresponding time.

4. The following circumstances are not within the scope of the Three Guarantees:
    ①Within the validity period of more than 3 packages
    ②Alter the Three Guarantees certificate, the serial number is inconsistent with the 
           product itself and the product has no serial number
    ③Damage caused by failure to operate according to the instruction manual or 
           installation error
    ④There is no valid Three Guarantees certificate and valid invoice(except those that 
           can prove that the product is within the validity period of Three Guarantees)
    ⑤Man-made damage
    ⑥Damage due to force majeure
    ⑦Repair, alteration, modification or disassembly by service personnel not 
           authorized by our company to prevent damage of disassembly and affixing
    ⑧Failure caused by use under deteriorating conditions 
           (such as oil smoke, heat, dust, liquid, etc.)
    ⑨Replacement of wearing parts

5. This product is guaranteed by the whole country, and relevant services can be 
obtained in all service centers of our company.

6. This content is subject to change without prior notice.

7. The right to interpret all contents of this Three Guarantees Certificate belongs to 
our company.

Press the "power key" for 
3 seconds

The "BT" indicator 
is flashing

No more flashing after 
connection

BT TWS AUX TF BT TWS AUX TF BT TWS AUX TF

BT TWS AUX TF

BT TWS AUX TF

AUX input port Connect 3.5 mm port Connect the output device
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